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OŠ KAŠTANJER PULA 

KLASA: 007-04/22-02/05 

URBROJ:2168/01-55-54-02/06-22-2 

Pula, 9.6.2022. godine 

 

Z A P I S N I K 

 

Zapisnik s 10. sjednice Školskog odbora OŠ Kaštanjer Pula koja se održala u četvrtak 9. lipnja 

2022. godine u učionici glazbene kulture s početkom u 14:00 sati. 

 

Uz Poziv članovima Školskog odbora priložen je radni materijal:  

1. Zapisnik s prethodne sjednice 

2. Prijedlog – Pravilnik o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti 

3. Prijedlog – Pravilnik o provedbi postupka jednostavne nabave u školi 

4. Prijedlog izmjena i dopuna Kurikuluma školske 2021./2022. godine 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna Godišnjeg plana i programa školske 2021./2022. godine 

 

Nazočni: 

Sabina Benazić – predstavnik roditelja 

Lucija Čekić – predstavnik osnivača  

Tatiana Giorgi – predstavnik Učiteljskog vijeća  

Renato Perc – predstavnik osnivača  

Ksenija Percan – predstavnik osnivača 

Maja Prokl - predstavnik Učiteljskog vijeća 

 

Odsutni: 

Ansila Begić-Čadžić – predstavnik Skupa radnika 

 

Sjednici su još nazočili: 

Nada Crnković – ravnateljica škole 

 

Predsjednica Školskog odbora Tatiana Giorgi pozdravlja sve prisutne te otvara 10. sjednicu 

Školskog odbora OŠ Kaštanjer Pula. Utvrđuje kvorum i konstatira da su svi prisutni dobili 

potrebne materijale putem e-maila te predlaže dnevni red sjednice: 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje Zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora 

2.   Donošenje Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti 

3.   Donošenje Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave u školi 

4.   Izmjene i dopune Kurikuluma školske 2021./2022. godine 

5.   Izmjene i dopune Godišnjeg plana i programa školske 2021./2022. godine 

6.   Razno 

 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su suglasni s predloženim dnevnim redom. 
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Ad.1) Usvajanje Zapisnika s prethodne sjednice Školskog odbora 

 

 

Zaključak: Zapisnik s prethodne sjednice ŠO prihvaćen je jednoglasno od članova 

Školskog odbora. 

 

Ad.2) Donošenje pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti  

 

 

Zaključak: Pravilnik o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti  

jednoglasno je usvojen kao u tekstu utvrđenom na današnjoj sjednici.  

 

  

Ad.3) Donošenje Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave u školi 

 

 

Zaključak: Pravilnik o provedbi postupka jednostavne nabave u školi jednoglasno je 

usvojen kao u tekstu utvrđenom na današnjoj sjednici. 

  

Ad.4) Izmjene i dopune Kurikuluma školske 2021./2022. godine 

 

 

Zaključak: Izmjene i dopune Kurikuluma školske 2021./2022. godine jednoglasno je 

usvojen. 

 

Ad.5) Izmjene i dopune Godišnjeg plana i programa školske 2021./2022. godine 

 

 

Zaključak: Izmjene i dopune Godišnjeg plana i programa školske 2021./2022. godine 

jednoglasno je usvojen. 

 

Ad.6) Razno 

 

Predsjednica ŠO Tatiana Giorgi otvara šestu točku dnevnog reda i daje riječ ravnateljici 

škole Nadi Crnković koja navodi kako su odvijanjem nastave u Učilištu zadovoljni i 

učitelji/ce i roditelji, no da su se požalili na nemogućnost parkiranja vozila. Nadalje navodi 

kako je plan nadogradnje škole napravljen, ali se čeka rok za prijavu te ako se odobri 

nadogradnja može početi. Predstavlja problem nedostatka blagovaonice koji je jedan od 

razloga zašto se u školi neće moći provoditi cjelodnevna nastava koja je najavljivana za 

sve škole u Republici Hrvatskoj do 2030. godine. Upoznaje ŠO s obnovom statusa Eko 

škole i sudjelovanjem škole na opernom događanju Opera In Canto. Navodi kako je škola 

zamjene učitelja/ca na bolovanju rješavala internim zamjenama jer je zamjene, kako 
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stručne tako i nestručne, jako teško pronaći. S obzirom na to da je učiteljica Fizike na 

bolovanju, pedagoginja škole Mia Matković je zadužena odlukom ravnateljice  (sukladno 

Zakonu o odgoju i obrazovanju) za zaključivanje ocjena uz dogovor s učiteljicom fizike.  

 

Predsjednica ŠO Tatiana Giorgi daje šestu točku na glasanje te konstatira da je jednoglasno 

usvojena.  

 

Zaključak: Točka razno jednoglasno je usvojena. 

 

Predsjednica ŠO Tatiana Giorgi zahvaljuje svim članovima na dolasku, pozdravlja ih te 

zatvara sjednicu.  

 

Sjednica je završila u 13:50 sati. 

 

U Puli, 9.6.2022. 

 
          Zapisničarka:                                                                        Predsjednica Školskog odbora: 

 

______________________                                                               _____________________________  

          Maja Prokl                                                                        Tatiana Giorgi 
 

 


